
Referat fra Høstmøte  

Skien 02-11-2017 

 

 

Det var representanter fra 17 klubber, noe som må sies å være svakt oppmøte. 

(flere klubber hadde 2 representanter) 

 

Power point presentasjon er korrigert inn med de feilene som ble påpekt, disse er uthevet i rødt i ny 

PP som er lagt ut. 

 

Ellers så ble Høstmøte en hyggelig samling: vi hadde først en felles del der vi fikk gitt 

tilbakemeldinger til kretskontoret via en Mentimeter app. 

 

Sindre Bergan, tidligere Siljan IL og Landslagstrener gjestet både felles del og Langrenns høstmøte. 

Sindre holdt ett innlegg på Langrenns høstmøte, «Tøffest uten fluor». 

 

Det er stor enighet i LK TVSK og på høstmøte at fluor er «noe dritt» men at vi må få på plass flg før 

ett forbud skal gjelde fra 13-16 år: 

- En gjennomgående bra informasjonskampanje (det er alt for lite «viten» ute i kretsen(e). 

Denne burde startes allerede nå i forkant av att ett forbud kommer. 

- Bra og lett tilgjengelige kontroll rutiner. 

 

Høstmøte er enig om at det ikke kan settes i gang kampanjer som går på tvers av NSF og 

Langrennskomiteen sentralt sine anbefalinger rundt forbud/ikke forbud. 

Sjekk for øvrig PP presentasjon og konklusjonen til LK nasjonalt. 

 

Mvh 
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